
 

 
PROTOKÓŁ 

XXIV sesja Rady Gminy Bieliny z dnia 26 listopada 2020 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Bernat Elżbieta obecna   

2 Bernat Robert obecny   

3 Bęben Jerzy obecny   

4 Brożyna Jan obecny   

5 Brożyna Marcin obecny   

6 Brożyna Marek obecny   

7 Durlej Henryk obecny   

8 Gawęcki Józef obecny   

9 Herbuś Barbara obecna   

10 Pawlik Krzysztof obecny   

11 Piotrowski Dariusz obecny   

12 Rzepka Dorota obecna   

13 Sala Dariusz obecny   

14 Sitek Grażyna obecna   

15 Szczepaniak Emil obecny   

 

 

obecni 15 

wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  



 

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 9.00 w trybie zdalnym. 

W sesji udział wzięło 15 radnych. Na sali obrad obecni byli: Przewodniczący Rady Gminy 

Bieliny – Józef Gawęcki, Radny – Dariusz Piotrowski, Wójt Gminy Bieliny – Sławomir 

Kopacz, Skarbnik Gminy Bieliny – Emilia Bąk, Sekretarz Gminy Bieliny – Jadwiga Wójcik., 

Alicja Kwiatek – Zastępca Skarbnika. Pozostali Radni uczestniczyli w posiedzeniu za pomocą 

zdalnych środków komunikacji.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przyjęcie protokołu Nr XXIII/2020 z dnia 22 października 2020 roku. Nikt nie wniósł 

uwag do sporządzonego protokołu. 
 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 listopada 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 



 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan nie głosował 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan radny Jan Brożyna w związku z awarią systemu nie mógł oddać głosu. Zgodnie 

z § 61 ust.2, ust. 3, ust.4 statutu Gminy Bieliny przyjętym Uchwałą Nr IV/30/2003 rady 

Gminy Bieliny z dnia 28 lutego 2003 roku (Dz. U. poz.  Z dnia  ze zm. )  

„….2.W przypadku gdy przeprowadzenie głosowania w sposób określony w ust. 1 nie jest 

możliwe z przyczyn technicznych przeprowadza się głosowanie imienne.  

3. Głosowanie jawne imienne odbywa się w taki sposób, że radny po wywołaniu kolejno 

w porządku alfabetycznym przez Przewodniczącego Rady wypowiada się, czy jest „za” 

uchwałą, kandydaturą lub wnioskiem, czy jest „przeciw”, czy – o ile jest to dopuszczone 

w procedurze danego głosowania – „wstrzymuje się od głosu”. 

4. Wynik głosowania jawnego, bezpośrednio po głosowaniu ogłasza przewodniczący 

Rady”. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie dla 

Radnego Jana Brożyny według w/w paragrafu. 

Jan Brożyna za podniesieniem ręki oddał głos „za” przyjęciem protokołu z sesji Rady 

Gminy Bielony z dnia 22 października 2020 roku. 

Pan Józef Gawęcki ogłosił wynik głosowania imiennego. Protokół Nr XXIII/2020 z 

sesji rady gminy Bieliny z dnia 22 października 2020 roku został w głosowaniu imiennym 

przyjęty 15 głosami „za”.  

3. Przyjęcie porządku obrad 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki odczytał proponowany 

porządek obrad. 
 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 



 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy sesjami 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/178/20 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2020-2040 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/179/20 w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2020 rok 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/180/20 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta 

przyjmowaną jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze gminy Bieliny 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/181/20 w sprawie obniżenia kwoty 

stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowaną jako podstawa obliczania 

podatku leśnego na obszarze gminy Bieliny 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/182/20 w sprawie przyjęcia programu 

Współpracy Gminy Bieliny z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

w 2021 roku 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/183/20 w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Bieliny na 2020 rok 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/184/20 w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/185/20 w sprawie przystąpienia do 

opracowania Strategii Rozwoju Gminy Bieliny na lata 2021-2030 

13. Pytania/Odpowiedzi 

14. Zamknięcie obrad sesji 

 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 listopada 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 



 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan nieobecny 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan radny Jan Brożyna w związku z awarią systemu nie mógł oddać głosu i był 

obecny na obradach sesji. Zgodnie z § 61 ust.2, ust. 3, ust.4 statutu Gminy Bieliny 

przyjętym Uchwałą Nr IV/30/2003 rady Gminy Bieliny z dnia 28 lutego 2003 roku (Dz. 

U. poz.  z dnia  ze zm. )  

„….2.W przypadku gdy przeprowadzenie głosowania w sposób określony w ust. 1 nie jest 

możliwe z przyczyn technicznych przeprowadza się głosowanie imienne.  

3. Głosowanie jawne imienne odbywa się w taki sposób, że radny po wywołaniu kolejno 

w porządku alfabetycznym przez Przewodniczącego Rady wypowiada się, czy jest „za” 

uchwałą, kandydaturą lub wnioskiem, czy jest „przeciw”, czy – o ile jest to dopuszczone 

w procedurze danego głosowania – „wstrzymuje się od głosu”. 

4. Wynik głosowania jawnego, bezpośrednio po głosowaniu ogłasza przewodniczący 

Rady”. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie dla 

Radnego Jana Brożyny według w/w paragrafu. 



 

Jan Brożyna za podniesieniem ręki oddał głos „za” przyjęciem proponowanego 

porządku obrad. 

Pan Józef Gawęcki ogłosił wynik głosowania imiennego. Porządek obrad  został w 

głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

 

4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy 
sesjami 
 

Sławomir Kopacz Wójt Gminy Bieliny powitał zebranych i przedstawił działania 

podejmowane od ostatniej sesji tj. od 22 października 2020 roku. 

Powiedział m.in., że realizujemy bieżące sprawy związane z funkcjonowaniem urzędu. 

Pojawiły się przepisy dotyczące prowadzenia, jeśli to jest możliwe zdalnej pracy w urzędach. 

W naszym urzędzie taką metodę hybrydową wprowadziliśmy. Pracujemy zdalnie, częściowo 

pracujemy stacjonarnie oczywiście z zachowaniem wszelkiego reżimu sanitarnego. 

Zorganizowaliśmy to w ten sposób, aby w miarę normalnie urząd mógł funkcjonować. Na 

bieżąco wszystkie sprawy mieszkańców są  załatwiane. Staramy się, aby nie było żadnych 

przestojów, żadnych opóźnień. I rzeczywiście te wszystkie sprawy, które mieszkańcy chcą 

w urzędzie załatwić są załatwiane, przy czym zachęcamy do korzystania z platformy 

cyfrowej z komunikowania się zdalnego z urzędem. Ta możliwość jest, są wszystkie dane 

dostępne na stronie.  

Uruchomiliśmy nową szatę strony internetowej urzędu gminy zachęcam państwa do tego 

żeby się z nią zapoznać i również uruchomiliśmy stronę w nowej szacie, jeśli chodzi o 

Związek Gmin Gór Świętokrzyskich, którego członkiem jest Gmina Bieliny. 

W okresie między sesjami odbyłem kilka ważnych spotkań. Między innymi spotkałem się 

z Dyrektorem Departamentu Inwestycji i Rozwoju w Urzędzie Marszałkowskim Panem 

Dyrektorem Jackiem Sułkiem. Rozmawialiśmy na temat inwestycji, które są finansowane  z 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego i też planów i tego 

co się będzie działo w najbliższym czasie. Również na temat prac nad Strategią Rozwoju 

Województwa Świętokrzyskiego w kontekście do roku 2030. Informowałem na poprzedniej 

sesji, że w ramach Związku Gmin Gór Świętokrzyskich pracujemy nad Strategią Rozwoju 

Obszaru Góry Świętokrzyskie w ramach 11 gminy w partnerstwie z Radą Rozwoju Turystyki 

w Górach Świętokrzyskich skupiającą między innymi przedsiębiorców działających w sferze 

około turystycznej. Przygotowaliśmy taki projekt Strategii. Odbyło się też w tym okresie 

między sesjami Zgromadzenie Związku, które przyjęło ten projekt Strategii. Projekt został 

przesłany do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska i do Sanepidu po to, aby określić 

szczegółową ocenę oddziaływania na środowisko. W międzyczasie Związek zgłaszał też 

uwagi do projektu Strategii Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego które w większości 

zostały uwzględnione. Między innymi co jest niezwykle ważne w załączniku projekty 

strategiczne województwa świętokrzyskiego znalazły się dwa projekty, które były 

proponowane. Jeden jest to projekt Czyste Góry Świętokrzyskie, wszystkie odnawialne 

źródła energii. Chcielibyśmy aby w ramach nowych środków unijnych pojawił się program, 

który wspierałby odnawialne źródła energii na terenie obszaru Gór Świętokrzyskich, czyli 

11 gmin. Drugi projekty poprawa dostępu, ochrona ekosystemów Świętokrzyskiego Parku 

Narodowego i jego otuliny oraz innych obszarów chronionych najcenniejszych przyrodniczo 

na obszarze Gór Świętokrzyskich przez rozwój infrastruktury ułatwiającej zwiedzanie, 



 

zmniejszenie antropopresji oraz budowę i wyposażenie Centrum Edukacji Przyrodniczej 

Świętokrzyskiego Parku Narodowego. Projekt, który był na liście w załączniku projekty 

strategiczne był bardzo ograniczony i dotyczy budowy, ewentualnej budowy siedziby 

muzeum Świętokrzyskiego Parku Narodowego w tej chwili jest bardzo mocno rozszerzony. 

Dotyczy działań między innymi na terenie gminy Bieliny, ale w obrębie całego obszaru Gór 

Świętokrzyskich. Jest to projekt którego, budżet został oszacowany  na poziomie  

200 000 000 zł. 

10 listopada przez Powiat została podpisana umowa na budowę drogi przez Kakonin. 

Przetarg został rozstrzygnięty. Projekt finansowany z funduszu dróg  samorządowych 

Inwestycja będzie realizowana w trybie zaprojektuj i wybuduj. Na pewno ten proces 

projektowania będzie trwał jeszcze cały przyszły rok i być może prace budowlane rozpoczną 

się w roku 2022. Zakończenie prac budowlanych jest przewidziane zgodnie z umową 

na 30 września 2023 roku. 

W tej chwili trwają pracę, czy zmierzają ku końcowi prace związane z przebudową drogi na 

Podlesiu i drogi ulica Starowiejska. 

 W tym tygodniu otrzymaliśmy informację z Urzędu Marszałkowskiego, że projekt związany 

z rewitalizacją, w ramach którego między innymi mamy dofinansowanie na przebudowany 

już budynek Ośrodka Zdrowia w Bielinach jest już pozytywnie oceniony w całości. Urząd 

Marszałkowski poprosił nas o podanie numeru rachunku bankowego, po to aby podpisać już 

umowę. Podpisanie umowy będzie skutkowało możliwością złożenia wniosku o płatność. 

Wartość dofinansowania w ramach tego projektu na ponad 4 miliony złotych 

11 listopada jak co roku obchodziliśmy Święto Odzyskania Niepodległości. Odwiedziliśmy 

wszystkie miejsca pamięci, tak jak co roku odbyła się msza w intencji ojczyzny. 

Włączyliśmy się w akcję, którą prowadziła Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa i zostały postawione pod pomnikami chryzantemy, które pochodziły od 

producentów z terenu Gminy Bieliny. 

Trwają oczywiście prace związane z budową sieci kanalizacyjnej w kilku miejscowościach: 

Napęków, Górki Napękowskie, Belno, ale też Huta Nowa, Czaplów-Zofiówka, ul Leśna. 

Została podpisana też umowa na ten fragment, który nie był w projekcie unijnym fragment 

od Zofiówki w kierunku Makoszyna. 

W tej chwili pracujemy nad ogłoszeniem przetargu na budowę sieci 

kanalizacyjnej w miejscowości Makoszyn i Lechów. Razem będziemy to ogłaszać. Jeżeli się 

nic nie wydarzy to ten przetarg jeszcze w tym roku zostanie ogłoszony. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/178/20 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2040 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/179/20 w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2020 rok 

Pan Wójt omówił zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2020-

2040 oraz zmiany w budżecie gminy na 2020 rok. Staramy przygotować się do zamknięcia 

budżetu. Poprosiliśmy wykonawców, aby zaktualizowali nam harmonogramy. Cały czas 

mamy ten problem, że wykonawcy niestety w zdecydowanej większości nie dotrzymują 

terminów i nie trzymają się harmonogramów, jeśli chodzi o realizację inwestycji. 

Występują do nas o zmiany harmonogramu głównie chodzi o przesunięcie terminów 

realizacji tych inwestycji. Szczególnie tam gdzie są kwestie, na przykład w trybie 



 

zaprojektuj i wybuduj związanych z tym, że niestety przez tą sytuację pandemiczną bardzo 

wydłużył się proces z uzyskiwaniem pozwoleń na realizację inwestycji, pozwoleń na 

budowę. Taką sytuację mamy, chociażby mówiłem to podczas poprzedniej sesji 

z budową studni, czy włączeniem tej studni w Porąbkach i budową stacji uzdatniania  

wody w Kakoninie. Na innych inwestycjach mamy również przesunięcia. Stąd też 

reagujemy na taką sytuację.  

W załączniku nr 1: 408 000 zł zmniejszenie to są środki które są związane z budową 

sieci kanalizacyjnej. Środki w tym roku nie wpłynął z Urzędu Marszałkowskiego, poniewż 

nie będziemy mieć na tyle faktur złożonych przez wykonawcę, aby złożyć wniosek o 

płatność. Wpłyną już w roku następnym, więc to przesuwamy na rok następny. Podobnie 

jest, jeśli chodzi o dotacje dotyczącą szkół 82 000 zł. 

 Natomiast jeśli chodzi o dział 900: dotacje z Wojewódzkiego Fundusz Ochrony 

Środowiska to tutaj zmniejszamy o 17 000 zł. Jest to kwestia dotacji na usuwanie wyrobów 

zawierających azbest. W 100% mamy to pokryte dotacją z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i dostosowujemy też to do kosztów, które wynikają z postępowania 

przetargowego. 

  Natomiast jeśli chodzi o załącznik nr 2 też przesuwamy między poszczególnymi paragrafami 

o 35 000 zł. Zmniejszamy wydtki szkolnictwo wyższe i nauka „Utrzelnia, Warszawsko-

Bieliński Uniwersytet Trzeciego Wieku”. I tutaj zmniejszamy wydatki o 82 000 zł. Ten 

projekt w tej chwili jest niezrealizowany. Jak państwo wiecie szkoły są zamknięte. My 

wyłączyliśmy w tej chwili z funkcjonowania świetlice, które finansowane są też z środków 

unijnych. Zawiesiliśmy wszelkiego rodzaju działania, chociażby właśnie takie związane z 

seniorami. Więc projekt tej uczelni też nie funkcjonuje w tej chwili. 

Kolejne 118 000 zł jest to przesunięcie na rok przyszły projektu szkolnego Erasmusa. 

Zajęcia w ramach Erasmusa się nie odbywają, tych wydatków nie będzie więc 

to również jest przesunięte. Wprowadzamy w dziale 851 10 000 zł.  Złożony został 

wniosek do Urzędu Marszałkowskiego na termomodernizację budynku Ośrodka Zdrowia 

w Makoszynie. Trudno powiedzieć, czy ten wniosek dostanie dofinansowanie, czy też nie 

dostanie dofinansowania, ale pojawia się to zadanie. Robiliśmy audyt do tego budynku. 

Wniosek został przygotowany i złożony.  

Przesuwamy środki w ramach działań dotyczących profilaktyki alkoholowej. Między 

innymi jest taka możliwość, aby część środków mogła być przeznaczona na walkę z 

cowidem. Po analizie możliwości wykorzystania tych środków w tym roku proponujemy 

Państwu, aby podjąć taką decyzję o tym, aby przeznaczyć część środków na chociażby 

zakup sprzętu do pracy zdalnej, czyli komputerów. Jest to typowa walka z tą sytuacją.  

Analizujemy już budżet pod kątem zamykania roku to też analizujemy jakie będą 

wydatki chociażby w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej. Jednostki organizacyjne, 

również analizują swój budżet. Mamy zmniejszenie o 180 000 zł środków które, nie będą 

wydatkowane. Jest to kwestia chociażby wyłączenia funkcjonowania szkół, czyli część  

kosztów związanych z dożywianiem się zmniejsza. Szkoły nie funkcjonowały na wiosnę 

i nie funkcjonują w takim zakresie jak normalnie. Pytań brak. 

 

Przewodniczący rady gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały Nr 

XXIV/178/20 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2040 

 



 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/178/20 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy na lata 2020-2040 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 listopada 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 



 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXIV/178/20 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na 

lata 2020-2040 została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

 

Przewodniczący rady gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały Nr 

XXIV/179/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/179/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2020 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 listopada 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 



 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXIV/179/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok została 

w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/180/20 w sprawie obniżenia ceny 
skupu żyta przyjmowaną jako podstawa obliczania podatku rolnego na 
obszarze gminy Bieliny 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/181/20 w sprawie obniżenia kwoty 
stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowaną jako podstawa 
obliczania podatku leśnego na obszarze gminy Bieliny 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowaną 

jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze gminy Bieliny oraz projekt uchwały 

w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku leśnego na obszarze gminy Bieliny. 

Koniec listopada to zazwyczaj praca nad uchwałami podatkowymi i tych uchwał 

podatkowych zazwyczaj jest więcej niż dzisiaj dajemy pod obrady sesji. Nie mamy 

wymienionych uchwał dotyczących podatków od nieruchomości, nie mamy propozycji 

stawek podatku od środków transportu. Proponujemy, żeby podatki zostały na poziomie z 

roku poprzedniego. Chociaż przyjęliśmy taką metodę, że reagujemy na wskaźnik inflacji 

Natomiast w związku z tym, że jest dużo działalności gospodarczych, które są wyłączone z 

funkcja pojawiają się też i wnioski o umorzenia. W tej chwil jest ogromne niezadowolenie  

przedsiębiorców, którzy działają w obrębie turystyki  po decyzji rządu o tym, że ferie będą 

w jednym terminie. Wiemy, że są wyłączone w tej chwili z normalnego funkcjonowania 

obiekty gastronomiczne, hotelowe i różnego rodzaju działalności. Nie mogą funkcjonować 

też obiekty kulturalne w takim zakresie jak to funkcjonowało u nas Huta Szklana. Mamy w 

ogóle problem z utrzymaniem przewoźników, żeby mieszkańcy w ogóle mieli czym dojechać 

do Kielc. Proponujem, żeby stawek podatku nie zmieniać. Żeby to pozostawić na takim 

poziomie jaki był w roku bieżącym a ponieważ mamy uchwały, które przyjęliśmy 

bezterminowo to nie musimy tych uchwał podejmować, więc dlatego też się nie pojawiają. 

Jeśli chodzi o podatek rolny i podatek leśny uchwały dotyczyły roku 2020 stąd też jest 

konieczność podjęcia uchwały określającej stawki podatku na rok 2021. Proponujemy, żeby 



 

obniżyć te maksymalne stawki do poziomu z roku 2020. Stąd też jest propozycja jeśli chodzi 

o podatek rolny, aby obniżyć cenę skupu żyta do celu wymiaru podatku rolnego z kwoty 58 

zł 55 gr za q do kwoty 41zł. Przy tak ustalonej kwocie podatek rolny z hektara 

przeliczeniowego wyniósłby 102 zł 50 gr, natomiast z hektara fizycznego 205 zł. Taka jest 

nasza propozycja. Analizowaliśmy podatki w innych gminach, jeśli chodzi o ten podatek 

rolny one mniej więcej są porównywalne, jeśli chodzi o Gminę Bieliny. Jeśli chodzi podatek 

leśny z kwoty 196 zł  84 gr. proponujemy, aby cenę metra sześciennego drewna obniżyć do 

kwoty 110 zł. Byłoby to dokładnie tak jak w roku poprzednim i podatek leśny wynosiłby 

 24 zł 20 gr.  

Pan Wójt przypomniał, że podatek za grunty z metra kwadratowego związane z 

działalnością gospodarczą u nas jest 56 gr,  Nowy Słupia 74 gr, Górno 58 gr, w Bodzentynie 

69 gr, w Łagowie 95 gr, Daleszyce 82 gr. Tutaj z tych gmin jesteśmy jedyną gminą, która 

nie pobiera podatku od powierzchni mieszkalnej, a mamy ustaloną stawkę i jest zwolnienie. 

Natomiast w innych gminach z powierzchni mieszkalnej mieszkańcy na przykład w Nowej 

Słupi płacą 53 gr. za metar kwadratowy, Górna 45 gr, Bodzentyna 30 gr, Łagowa 85 gr. 

Daleszyc 85 gr.  

Budynki związane z działalnością gospodarczą czyli powierzchnia metra kwadratowego 

budynku związanego z prowadzeniem działalności gospodarczej: Bieliny 13,05 zł, Nowa 

Słupia 18,04 zł, Górno 15,89 zł, Bodzentyn 17 zł, Łagów 14,50 zł, Daleszyce 21,50 zł. Pytań 

brak. 

 

 

Przewodniczący rady gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały Nr 

XXIV/180/20 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowaną jako podstawa 

obliczania podatku rolnego na obszarze. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/180/20 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta 
przyjmowaną jako podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze gminy Bieliny 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 listopada 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 



 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXIV/180/20 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na obszarze gminy Bieliny została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

 

Przewodniczący rady gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały Nr 

XXIV/181/20 w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę sprzedaży drewna, 

przyjmowaną jako podstawa obliczania podatku leśnego na obszarze gminy Bieliny  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/181/20 w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej 
średnią cenę sprzedaży drewna, przyjmowaną jako podstawa obliczania podatku leśnego 
na obszarze gminy Bieliny 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 



 

 

data 26 listopada 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

Uchwała Nr XXIV/181/20 w sprawie obniżenia kwoty stanowiącej średnią cenę 

sprzedaży drewna, przyjmowaną jako podstawa obliczania podatku leśnego na obszarze 

gminy Bieliny została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 



 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/182/20 w sprawie przyjęcia 
programu Współpracy Gminy Bieliny z Organizacjami Pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie w 2021 roku 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. Jak co roku poddajemy pod obrady sesji 

projekt uchwały  w sprawie przyjęcia programu współpracy gminy Bieliny z 

organizacjami pozarządowymi oraz wymienionymi w ar. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie. Można  powiedzieć, że jeśli chodzi o współpracę 

z organizacjami pozarządowymi to ten model współpracy w gminie Bieliny jest dosyć 

dobrze wypracowany. Współpracę oceniam bardzo dobrze Mamy kilka organizacji 

pozarządowych, które startują w konkursach, włączają się w działalność, przejmują 

zadania gminy i przy pozyskanej dotacji z gminy realizują różnego rodzaju zadania. Mamy 

oczywiście te zadania z zakresu sportu, z zakresu chociażby może nie tak turystyki jak 

ochrony dziedzictwa kulturowego Gminy. Wymienię Nidziankę Bieliny, czy LZS 

Lechów, Towarzystwo Przyjaciół Bielin. Współpracujemy oczywiście z Lokalną Grupą 

Działania Wokół Łysej Góry. Tych organizacji pozarządowych jest dosyć dużo na terenie 

gminy. Mocno też współpracujemy z Kołami Gospodyń Wiejskich, które są specyficzną 

organizacją, ale w tej chwili są rejestrowane, więc możliwość tej takiej bardziej 

sformalizowane współpracy, również się pojawia i tutaj mogę wymienić Makoszyn, 

Kakonin, Echo Łysicy, Koło Gospodyń z Napękowa, Huty Podłysicy, w Hucie Starej, 

Lechowie. Jest też Klub Seniora, zespoły dziecięce grające chociażby przy szkole w Hucie 

Nowej, czy w Bielinach. Tak jak powiedziałem ta współpraca z organizacjami 

pozarządowymi układa się bardzo dobrze i reagujemy na różnego rodzaju potrzeby. 

Oczywiście organizacjami pozarządowymi, które działają trochę w innym charakterze i w 

oparciu też inne przepisy są Ochotnicze Straże Pożarne, które działają na terenie naszej 

gminy. Chcę przy tej okazji podkreślić, że rzeczywiście jako samorząd też widzimy bardzo 

dużą rolę którą odgrywają organizacje pozarządowe. Różnego rodzaju formy działalności 

tej takiej społecznej i uważamy, że tą współpracę trzeba kontynuować. Pytań brak. 

 

Przewodniczący rady gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały Nr 

XXIV/182/20 w sprawie przyjęcia programu Współpracy Gminy Bieliny z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie w 2021 roku  

 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/182/20 w sprawie przyjęcia programu 
Współpracy Gminy Bieliny z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
w 2021 roku 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



 

data 26 listopada 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXIV/182/20 w sprawie przyjęcia programu Współpracy Gminy Bieliny 

z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2021 roku została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 



 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/183/20 w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych dla Gminy Bieliny na 2020 rok 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/184/20 w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 
2020 rok 

 Pani Jadwiga Wójcik Sekretarz Gminy Bieliny powitała zebranych i przedstawiła 

projekt uchwały zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Bieliny na 2020 rok i zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2020 rok.  

Powiedziała m.in., że tarcza antykryzysowa, która została przyjęta przez sejm daje 

możliwość przeznaczenia środków, które z mocy ustawy są skierowane na realizację zadań 

przeciwdziałających tych uzależnieniom na cele inne. Na cele związane z wydatkowaniem 

środków związanych z przeciwdziałaniem covid. Na podstawie tego przepisu t.j. art. 

15g.c. ustawy z 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem covid-19. Po przeanalizowaniu wydatków, które mogą 

jeszcze zostać zrealizowane w 2020 roku na realizację zadań istnieje możliwość 

przeznaczenia tych środków właśnie na te cele związane z przeciwdziałaniem covidu. W 

związku z tym przygotowane zostały zmiany w wydatkowaniu środków na realizację 

poszczególnych zadań zapisanych zarówno w jednym jak i w drugim programie. Łącznie 

jest to kwota 25 000 zł, w tym 22 000 zł ze środków gminnego programu rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz 3 000 zł gminnego programu przeciwdziałania 

narkomanii.  

W całości zostały wycofane środki na zadań, które dotyczą współpracy działalności 

z organizacjami pozarządowymi. Jeżeli chodzi o realizację zadań profilaktycznych do tej 

pory nie wpłynął żaden wniosek o dofinansowanie, czy też o przekazanie środków na 

realizację tych zadań biorąc pod uwagę procedurę oraz czas jaki pozostał do końca 2020 

roku. W 2020 roku nie jest możliwe wydatkowanie tych środków.  

Środki, które w 2020 roku zostały uzyskane z wpłat za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych zostały powiększone o niewykorzystane środki z roku 

ubiegłego. Biorąc pod uwagę sytuację, jeżeli chodzi o funkcjonowanie szkół i 

realizowanie tych działań informacyjnych, działań profilaktycznych w szkołach ta kwota 

nie jest możliwa do wykorzystania. Natomiast środki na przeciwdziałanie covid są bardzo 

potrzebne, więc wydaje się, że jest to racjonalne rozwiązanie, aby nie kumulować tych 

środków nie wykorzystanych z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów. 

Natomiast skierować je w te obszary działalności, które wymagają wsparcia. Tym 

bardziej, że wpływy zarówno z podatku dochodowego od osób fizycznych jak i podatków 

lokalnych w związku z tą sytuacją epidemiczną nie do końca na pewno będą zrealizowane 

w zaplanowanych wysokościach, a skierowanie tych środków z opłat i które dotychczas 

były przeznaczone na realizację działań w programach profilaktycznych na zakup sprzętu 

do pracy zdalnej jest jak najbardziej uzasadnione. Tym bardziej że przepisy dają taką 

możliwość. Ta możliwość jest tylko do końca 2020 roku. Zaznaczę jeszcze, że te środki, 



 

które pozostały w programach zapewniają realizację zadań, jeżli będą tylko takie wnioski 

do końca roku. Zostały tutaj zapewnione środki na funkcjonujący Punkt  

Konsultacyjny, ponieważ pomimo tej sytuacji epidemicznej działalność tego punktu 

nie została zawieszona i jest realizowana. Realizowane są również zadania z zakresu 

logopedii dzieci. Normalne funkcjonowanie zarówno komisji,  z czym wiążą się wydatki 

za przeprowadzenie badania i sporządzanie opinii w przedmiocie uzależnienia, też opłaty 

wniosków do sądu o zastosowanie nałożenia obowiązku poddania się leczenia. Także na 

te wszystkie działania, które są możliwe w tej  sytuacji epidemicznej środki w budżecie 

programu zostały zapewnione do końca roku. Pytań brak. 

 
 

Przewodniczący rady gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały Nr 

XXIV/183/20 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Bieliny na 2020 rok  

 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/183/20 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
dla Gminy Bieliny na 2020 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 listopada 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 



 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
 

Uchwała Nr XXIV/183/20 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy 

Bieliny na 2020 rok została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

 

 

Przewodniczący rady gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały Nr 

XXIV/184/20 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/184/20 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 listopada 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 



 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 

 
Uchwała Nr XXIV/184/20 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok roku została w 

głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/185/20 w sprawie przystąpienia 
do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Bieliny na lata 2021-2030 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Wójt. Chcielibyśmy przystąpić do opracowania 

strategii rozwoju gminy Bieliny na lata 2021-2030. Strategia, która w tej chwili 

obowiązuje kończy swoją ważność. W związku z powyższym chcemy pracować nad nową 



 

zgodnie z obowiązującymi przepisami dotyczącymi zasad prowadzenia polityki rozwoju. 

Stąd też pojawia się ta uchwała i dokładnie określa, w jaki sposób będziemy pracować nad 

strategią. Chcemy też pracować w tym okresie, kiedy trwają pracę i kształtuje się strategia 

rozwoju województwa świętokrzyskiego. Strategia jest też dokumentem, który pokazuje 

kierunki rozwoju, główne działania, które mają sprawić, że te kierunki będą realizowane, 

albo cele będą osiągnięte. Chcielibyśmy to oczywiście realizować przy udziale środków 

zewnętrznych, środków unijnych. Stąd też chcemy wpisywać się strategią rozwoju gminy 

w strategię rozwoju województwa świętokrzyskiego. Podobna sytuacja jest ze Strategią 

Rozwoju Obszaru Góry Świętokrzyskie, to o czy mówiłem, że pracujemy w ramach 

Związku Gmin Gór Świętokrzyskich nad Strategią Rozwoju Obszar Góry Świętokrzyskie. 

Chcemy aby ta nasza strategia rozwoju gminy była jakby takim elementem Strategii 

Rozwoju Obszaru Góry Świętokrzyskie. Chcielibyśmy bardziej patrzeć w tej chwili na 

rozwój całego obszaru niż na rozwój tylko samej Gminy. Stąd też jakby te wszystkie prace 

nad tymi strategiami będą mogły odbywać się mniej więcej w jednym czasie. Tryb i 

harmonogram opracowania projektu strategii rozwoju gminy Bieliny przedstawia 

załącznik nr. 1. Pytań brak. 

Przewodniczący rady gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem uchwały Nr 

XXIV/185/20 w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Bieliny 

na lata 2021-2030. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXIV/185/20 w sprawie przystąpienia do opracowania 
Strategii Rozwoju Gminy Bieliny na lata 2021-2030 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 listopada 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 



 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Uchwała Nr XXIV/185/20 w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii 

Rozwoju Gminy Bieliny na lata 2021-2030 została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 

głosami „za”. 

13. Pytania/Odpowiedzi 

Pan Wójt przedstawił bieżące sprawy gminy. 

- otwierane są kolejne zamiejscowe Wydział Komunikacji. W tym tygodniu został otwarty 

w Nowej Słupi, dzisiaj ma być otwarty w Łagowie. My też jesteśmy w kontakcie z 

Powiatem. Mamy informację, że wydziały zamiejscowe będą otwierane. Decyduje o tym 

tak naprawdę w dużej mierze uzależnione są z powrotem pracowników z kwarantanny, 

cowidów i zwolnieni. 

- pracujemy w trybie hybrydowym czyli częściowo zdalnym częściowo stacjonarnym. Pan 

Wójt przedstawił na czym polega taka praca i w jaki sposób pracują pracownicy Urzędu 

Gminy.  

- w najbliższy poniedziałek kończy się termin spisu rolnego. Infolinia spisowa nr 22 727 

99999. Mamy informację, że nie wszyscy rolnicy dopełnili tego obowiązku. Można 

zadzwonić na infolinię i dokonać spisu można też  kontaktować się z Urzędem Gminy. 

- 6 grudnia w godzinach 10.00 – 16.00 w Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór 

Świętokrzyskich w Bielinach odbędzie  się Mikołajkowa Akcja Honorowego Oddawania 

Krwi. 



 

- Pan Wójt poinformował, że została zmieniona szata graficzna strony internetowej urzędu 

gminy. Zachęcał do odwiedzania strony, na której znajdują się bieżące informacje.  

 

Pan radny Marek Brożyna zapytał, czy zostały już rozdzielone mieszkania socjalne. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że mam jedno mieszkanie przydzielone, ale to jest 

wykonanie wyroku sądu. Gmina otrzymała wyrok sądu,  że ma zabezpieczyć mieszkanie 

socjalnej i w ramach tego wyroku sądu to jedno mieszkanie socjalne zostało przyznane. 

Pozostałe, na które wpłynęły podania one są w tej chwili analizowane. Musi być 

przeprowadzona jeszcze analiza związana również z dochodami rodziny i sytuacją życiową. 

Pan Wójt powiedział tak, jak Pani Sekretarz, że jedno mieszkanie wyrokiem sa zostało 

przyznane. Natomiast pozostałe wnioski zostaną przeanalizowane przez Komisję. W 

przyszłym tygodniu mogą być już decyzje co do przyznania kolejnych mieszkań. W sytuacji, 

kiedy jest wyrok, komisja już nie ocenia tego z innymi wnioskami. Założeniem naszym, jeśli 

chodzi o tworzenie tych lokali socjalnych było to żeby pomagać rodzinom, które w 

wyjątkowo trudnej sytuacji się znalazły. Komisja jest powołana, pracuje, dokumenty są 

analizowane więc dalsze decyzje będą podejmowane. 

Pani Radna Elzbieta Bernat zapytała, czy lista rezerwowa na foltowoltaike jest już 

zaknieta, czy można się jeszcze zapisywać. 

Pan Wójt odpowiedział, że cały czas można wnioski składać, ale my nie będziemy robić 

naboru. Na pewno ta lista rezerwowa, w jakiejś mierze będzie zrealizowana, ponieważ na 

dzień dzisiejszy nie mamy jeszcze aneksu do umowy z Urzędem Marszałkowskim. Ale 

wydaje się, że uda nam się pozyskać dla mieszkańców jeszcze ponad 1 000 000 zł na montaż 

odnawialnych źródeł energii. W tej chwili przygotowujemy dokumenty, audyty ale w oparciu 

o listę rezerwową. Lista ta tak naprawdę nie wiadomo, w którym momencie się wyczerpie 

jest to weryfikowane. Można wniosek złożyć, czy się uda żeby to było realizowane nie 

potrafię dokładnie powiedzieć, bo nie mamy informacji bo jaka to kwota docelowo będzie 

zwiększa.  

 Pan radny Robert Bernat zapytał, jaki jest termin wymiany licznika 

dwukierunkowego.  

Pan Wójt odpowiedział, że niestety my możemy nadzorować tylko do w takim 

zakresie że wykonawca ma złożyć wniosek do zakładu energetycznego i on to składa 

rzeczywiście po odbiorze. Zakład energetyczny ma 30 dni na to, żeby zamontować ten 

licznik dwukierunkowy. Niestety dalej nasze możliwości się kończą. Można do zakładu 

energetycznego dzwonić, my również interweniujemy. 

Pan radny Robert Bernat zgłaszał problem przy drodze. 

Pan Wójt odpowiedział, że spróbujemy to rozeznać i zrobić. Poinformował również, 

że nie rozpoczęły się prace na drodze łączącej Lechów z Makozsynem. Nie rozpoczęły się 

prace, dlatego, że firma, która ma przebudować wodociąg nie rozpoczęła prac, bo wszyscy 

są na kwarantannie. Mamy informację, że w grudniu wejdą na przebudowę tego 

wodociągu. 

Pan radny Emil Szczepaniak zapytał, co z parkingiem przy szkole podstawowej w 

Lechowie, na który były w roku ubiegłym środki zabezpieczone z funduszu sołeckiego. 

Pan Wójt odpowiedział, że środki są zabezpieczone w tym roku. Mam informację że 

ma to być jeszcze w tym roku zrobione. Jeśli chodzi o inwestycje to specustawa, która 

obowiązuje pozwala wykonawcy na złożenie wniosku o przesunięcie terminu realizacji i 

powołanie się na covid. Inwestor nie ma możliwości odmówienia takiego aneksu 



 

czyli jeżeli ktoś się powoła na tą sytuację pandemiczna i prosi o przesunięcie terminu 

realizacji zadania to nie możemy nie przesunąć tego terminu. 

Pan radny Krzysztof pawlik zapytał o oświetlenie w Daliance. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest to podobna sytuacja. W tej chwili w Daliance jest 

sytuacja taka, że prawdopodobnie fizycznie się tego nie da zrobić w tym roku.  Ponieważ 

jesteśmy na etapie, że jeszcze nie mamy dokumentacji. Środki pieniężne, które tam są 

zabezpieczone to w przyszłym roku zostaną wykorzystane. Będzie dokumentacja, to wtedy 

będziemy je realizować tylko że pewnie to nie będzie w grudniu tylko to będzie dopiero w 

przyszłym rok 

Pan radny Jerzy Bęben powiedział, że chyba podobna sytuacja będzie w Belnie. 

Pan Wójt potwierdził, że prawdopodobnie będzie taka sama sytuacja. Jeśli chodzi o 

Belno bardziej są prace zaawansowane, ale prawdopodobnie też w grudniu nie uda się tego 

zrealizować. 

Pan radny Dariusz Sala zapytał o parking, przy cmentarzu w Bielinach. 

Pan Wójt odpowiedział, że parking jest wpisany do rewitalizacji. Czekamy tylko na 

podpisanie umowy. W tym projekcie jest dofinansowanie na połączenie drogi i parkigu. 

Najprawdopodobniej w tym roku będziemy mieć podpisaną umowę gwarantującą finansowe. 

Pan radny Dariusz Sala zapytał, czy byłaby możliwość postawienia znaku 

zatrzymywania się i postoju na drodze przy cmentarzu. Jest bardzo niebezpieznie szczególnie 

w okresie Wszystkich Świętych. 

Pan Wójt odpowiedział, że  postawienie znaku w tej chwili zgodnie z przepisami to 

jest zmiana organizacji ruchu, więc pewnie by to trochę trwało. Pewnie możliwość 

postawienia znaku, by tam była. Zastanawiam się czy to nie skomplikuje bardziej sytuacji. 

Wiemy jak funkcjonuje tutaj ten cały ruch wokół cmentarza. Wiemy co się dzieje w okresie 

świąt. Już zastanawiali się czy, nie organizować na przykład na Wszystkich Świętych dróg 

w jednym kierunku. Możemy to przeanalizować, ale nie wiem czy nie skomplikujemy sobie 

sytuacji nie będziemy mieć dużego zamieszania. 

Pani radna Dorota Rzepka zapytał o realizacje zadaszenia na parkingu dla rowerów 

w Bielinach. 

Pan Wójt odpowiedział, że wykonywana jest dokumentacja.  

Pan radny Dariusz Piotrowski podziękował w imieniu mieszkańców za plac zabaw 

dla dzieci. Zapytał również o brakujące oświetlenie  łączące Belno z Napękowem. 

Pan Wójt odpowiedział, że oświetlenie łączące Belno z Napękowem. Jest taki 

fragment przy drodze 74, gdzie ze względu na to że nie było słupów z przewodem 

oświetleniowym tego oświetlenia nie ma. Mówiliśmy, że będzie założony. Później okazało, 

że niestety na podwieszenie przewodu musi być pozwolenie na budowę. Będziemy to robić, 

ale cały ten proces związany z przygotowaniem dokumentacji tak długo trwa. Wiemy o tym, 

że ten fragment chcemy połączyć i to jest zadanie, na które jak tylko będziemy mieć 

dokumentację to po prostu powiesimy. Kilka lamp na terenie gminy zostało 

zdemontowanych i wysłanych w ramach reklamy. 

Pani radna Elżbieta Bernat powiedziała, że mieszkańcy Bielin ul. Batalionów 

Chłopskich pytają o ten zjazd z ulicy wojewódzkiej. 

Pan Wójt odpowiedział, że podpisaliśmy umowę na projektowanie. Wystąpiliśmy do 

Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich o warunki techniczne włączenia do drogi 

wojewódzkiej. Ogłosiliśmy przetarg na projekt tego zjazdu i została podpisana umowa.  



 

Pan radny Robert Bernat zapytał o możliwość ustawienia znaku. Pan radny wyjaśnił 

o jaką lokalizację chodzi.  

Pan Wójt odpowiedział, że prawdopodobnie będzie to do wykonania. 

Pani radna Dorota Rzepka się o wyjazd pod lasem. 

Pan Wójtodpowiedział, że mamy już jakby zgodę i prosić Urzęd Marszałkowski,żeby 

weszło to do budżetu na rok kolejny. Chociażby przygotowanie tej dokumentacji bo 

jest już zgoda na to, żeby było rozwiązanie polegające na światłach i to jest i mamy to już na 

piśmie. Pewnie w krótkim czasie będziemy też rozmawiać na temat tych zadań, które będą 

mogły być realizowane na drogach wojewódzkich. Krzyżówka w Hucie Nowej przy szkole 

to są dwa priorytetowe zadania, jeśli chodzi o drogę wojewódzką. 

Pan Wójt powiedział, że na poszczególnych sołectwach są projektowane oświetlenia. 

Tam wszędzie, gdzie będziemy już mieć dokumentację na te kolejne odcinki, które 

są zlecone, czy z funduszu sołeckiego, czy z innych środków jak tylko się pojawią 

dokumentacje,  czy pozwolenia na budowę tych oświetlenia to będziemy je realizować. My 

dalej będziemy zachęcać do tego, żeby przeznaczać pieniądze na przykład z funduszu 

sołeckiego na projektowanie budowy oświetlenia. Ale trzeba jasno sobie powiedzieć że w 

danym roku środki z funduszu sołeckiego jeśli są przeznaczone na oświetlenie 

to nie będzie oświetlenia fizycznie, tylko będzie dokumentacja, a dopiero w przyszłym roku 

można myśleć o tym, żeby była budowa. Nie ma szans na to 

żeby w ciągu jednego roku uzyskać pozwolenie na budowę od momentu rozpoczęcia 

projektowania, wyboru wykonawcy, uzgodnienia i tak dalej. 

Pan Wójt przestawił funkcjonowanie szkół i pracę zdalną nauczycieli. Dyrektorze 

zostali zobowiązani wyrywkowo, nawet ostatnim tygodniu została przeprowadzona kontrola 

prowadzonych zajęć zdalnych. Te zajęcia są prowadzone. Od rodziców 

większych uwag nie ma. Dalej funkcjonują oddziały przedszkolne i przedszkola. Chcę 

jeszcze raz podkreślić, że my normalnie tutaj funkcjonujemy. 

 Organizowaliśmy każdego roku uroczyste wręczenie medali za długoletnie pożycie. 

W tym roku w związku z obecną sytuacją przygotowaliśmy list gratulacyjny i dostarczamy 

parom do domu.  

Pan radna Dorota Rzepka zabrała głos w sprawie zdalnego nauczania, że nie jest źle. 

Trzeba zrozumoeć nauczycieli, że wymaga to ogromnej cierpliwości. Nie jest lekko na 

pewno dla dwóch stron, a dzieci też to widzę, że tak też różnie podchodzą do 

tych lekcji. Nie jest to prosta i łatwa sytuacja zgromadzić dzieci, żeby było spokojnie i żeby 

przeprowadzić taką lekcję.   

Pan Wójt powiedział, że nauczyciele są w tej chwili pod ogromną presją. Jest to 

naprawdę duże wyzwanie, też logika i rozsądek w tym wszystkim musi być. Są też takie 

zalecenia, że jeżeli nauczyciele widzą potrzebę to można skrócić tą lekcyjne do 30 minut. 

14. Zamknięcie obrad sesji 
Pan Przewodniczący Józef Gawęcki podziękował zebranym i o godzinie 11.15. 

zakończył obrady sesji Rady Gminy Bieliny.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokółowała: Agata Sala ………………………………………… 

 



 

Przewodniczył: Józef Gawęcki …………..………………………… 

 
 


